

Admiralty Harbour Global Credit Opportunities Fund nominated for HFM Asia Performance Awards 2021



Admiralty Harbour is delighted to announce that Admiralty Harbour's flagship Global Credit Opportunities Fund has been nominated for Asia Performance Awards 2021 under the category "Specialist Finance & Credit". This year's awards are organized by AsiaHedge Awards and EurekaHedge Awards, two of the leading hedge fund awards in Asia, making them the most influential and important awards within the region.

Nomination criteria takes into account a combination of annualised returns and Sharpe ratios and nominations are judged according to a tried-and-tested quantitative methodology. We are honored to be picked from thousands of hedge funds across a variety of investment strategies and asset classes. This nomination is a recognition of our fund by leading regional institutions.

Admiralty Harbour Global Credit Opportunities Fund aims to deliver consistent absolute returns with limited volatility throughout market cycles. Contact investor@ahfghk.com for any inquiries.

ABOUT HFM

HFM is part of Pageant, a leading global business information provider focusing on the asset management industry and serving more than 2,500 institutional clients, including hedge funds, mutual funds, and private equity funds, in more than 60 countries. EurekaHedge is a Singapore-based global leading hedge fund news, indices, and databases provider, with offices in New York and Cebu.

HFM AsiaHedge Awards and EurekaHedge Asian Hedge Fund Awards have commended and rewarded the best hedge funds and teams separately in Asian Pacific since 2014. They are the most significant and influential hedge fund awards. The 2021 HFM Asian Hedge Fund Awards were co-hosted by The AsiaHedge Awards and the EurekaHedge Awards.

See more at: <https://www.hfmconnect.global/posts/hfm-asia-performance-awards-2021-shortlist-announced>

钟港全球信用机会基金 荣获 2021 年 HFM 亚洲对冲基金大奖提名



近日，AsiaHedge Awards 和 EurekaHedge Awards 共同发布了 2021 年 HFM 亚洲对冲基金奖项（HFM Asian Performance Awards 2021）的提名。我们很荣幸地宣布，钟港资本的旗舰基金全球信用机会基金获得“特殊融资和信用”类别提名。

该奖项是亚太地区最具影响力和最重要的奖项。获得提名的标准包括优异的年化回报和夏普比率，同时主办方也根据久经考验的定量方法进行评审。我们很荣幸地从数千只不同投资策略和资产类别的对冲基金中脱颖而出。本次获奖提名是钟港资本成立 3 年以来首次获得该荣誉，标志着钟港旗舰对冲基金获得亚太地区领先评审机构的高度认可。

钟港全球信用机会基金致力于在有限的波动率范围内提供稳定的绝对收益。如想了解更多请联系 investor@ahfghk.com。

关于 HFM

HFM 隶属于 Pageant 集团，Pageant 集团是一家为资产管理行业提供服务的全球信息提供商——服务客户包括对冲基金，公募基金和私募股权基金。在 60 多个国家/地区拥有 2,500 多家机构客户。Eurekahedge 总部位于新加坡，在纽约设有办事处，是世界领先的对冲基金新闻、指数和数据库独立数据提供商。

自 2004 年以来，HFM AsiaHedge Awards 和 Eurekahedge Asian Hedge Fund Awards 分别表彰和奖励亚洲对冲基金行业最优秀的基金和团队，是最重要和最有影响力的对冲基金奖项。2021 年，AsiaHedge Awards 和 EurekaHedge Awards 联合宣布了 2021 年 HFM 亚洲对冲基金大奖的提名。

关于本奖项，更多详见：

<https://www.hfmconnect.global/posts/hfm-asia-performance-awards-2021-shortlist-announced>